



CYRUS and
PEARL LAM
MISSION FUND

林安國牧師伉儷 宣教基金

一個屬於  華人福音普世差傳會的宣教基金

籌款

林氏家族計劃為林安國牧師伉儷籌募五十萬美元，奉獻給華傳總部來建立一個投資基金。

投資

所籌的款項將會投放在服務費最低的指數基金。

年度補助金

每年將從該基金的總數中取5% 作為以下有關補助新宣教士籌款不足之用。

新宣教士補助金

一位合乎以下資格的新宣教士可以申請這補助金：

1. 經過華人福音普世差傳會（以下簡稱：華傳）正式接納的宣教士單位
2. 新宣教士為首期（兩年）的宣教事奉籌款
3. 新宣教士最少為自己籌到一半所需要的款項
4. 這補助金額最高只可以達到該新宣教士所需籌募款項的百份之五十

華傳總部的行政小組將委派一個三人委員會負責審核申請和發放這補助金的任務。

如果能籌到更多補助金，這基金可以提供進一步的補助給以下合資格的新宣教士：

1. 新宣教士在華傳的事奉良好
2. 第二期的新宣教士自己籌到百份之七十五的所需籌募款項
3. 這延申的補助金額最高只可以達到該新宣教士在第二期所需籌募款項的百份之二十五



林安國 許佩珠

支持新宣教士是這基金的優先考量。



林安國牧師伉儷
宣教基金

CYRUS and PEARL LAM MISSION FUND

A Mission Fund under  Gospel Operation International

Fundraising

The Lam family is in the process of raising US\$500,000+ to be donated to "GOI" (HQ) for the establishment of Cyrus and Pearl Lam Mission Fund (the "Fund").

Fund investment

The Fund donations are to be invested in an index fund with minimal fees.

Annual grants

Every calendar year, the Fund will provide up to 5% of the total fund principals as grants for new missionaries in fundraising needs.

New Missionary Grants

A newly appointed missionary unit (NMU) may apply for the grant under the following conditions:

- 1) The NMU is accepted by Gospel Operation International (GOI).
- 2) The NMU is fundraising for the first term (2 year commitment).
- 3) The NMU must fundraise at least 50% of the budget.
- 4) The grant may may not exceed 50% of the NMU's budget.

Applications and awards for the grant will be administered by a three-member committee appointed by GOI's Executive Committee.

When additional funds are available, it can be extended to the NMU for a second term under the following guidelines:

- 1) The NMU is in good standing with GOI.
- 2) A second term NMU grant recipient must fundraise at least 75% of the budget.
- 3) The extension grant may not exceed 25% of the NMU's second term budget.



林安國 許佩珠

Priority is given to first term NMUs.